
 

Masarykova univerzita, Farmaceutická fakulta 

 

Palackého třída 1946/1, 612 00 Brno, Česká republika 

1/6 T: +420 541 562 801, E: info@pharm.muni.cz, www.pharm.muni.cz 

Zápis ze zasedání Akademického senátu Farmaceutické fakulty 

Masarykovy univerzity 

Čtvrtek, 30. listopadu 2023 v 10:00, hybridní formou, prezenčně v zasedací místnosti 038 

v budově 44 a online v prostředí MS Teams. 

Přítomni: 

Komora akademických pracovníků: 

PharmDr. Jan Elbl, Ph.D. 

doc. PharmDr. Oldřich Farsa, Ph.D.  

doc. PharmDr. Jan Gajdziok, Ph.D.  

PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. 

MUDr. Marta Chalupová, Ph.D. 

doc. PharmDr. Renata Kubínová, Ph.D. online 

doc. PharmDr. Kateřina Kubová, Ph.D. 

Mgr. Adéla Lamaczová 

Mgr. Petr Mokrý, Ph.D. 

doc. Mgr. Jan Muselík, Ph.D. 

doc. PharmDr. Ing. Radka Opatřilová, Ph.D., MBA 

online 

PharmDr. Karel Vašut, Ph.D. online 

PharmDr. Jakub Vysloužil, Ph.D. 

 

Studentská komora: 

PharmDr. Tomáš Bílik 

Mgr. David Švestka 

Hana Magdalena Klanicová online 

 

Omluveni: 

- 

Nepřítomni: 

MUDr. Tomáš Parák, Ph.D.  

Veronika Slezáková 

Hosté: 

prof. PharmDr. Mgr. David Vetchý, Ph.D. 

děkan 

PharmDr. Tünde Ambrus, Ph.D. 

proděkanka 

doc. Ing Pavel Bobáľ, CSc. proděkan 

doc. PharmDr. Peter Kollár, Ph.D. 

proděkan 

PharmDr. Jakub Treml, Ph.D. proděkan 

online 

prof. PharmDr. Karel Šmejkal, Ph.D. 

proděkan 

Ing. Martina Ježková 

tajemnice 

 



2/6  

18. řádné zasedání Akademického senátu Farmaceutické fakulty Masarykovy univerzity (dále 

jen „AS FaF MU“) bylo svoláno v souladu s Jednacím řádem dne 23. listopadu 2023 

s následujícím programem: 

 
 Program zasedání:  

1. Zahájení zasedání 

2. Schválení programu 

3. Volba zapisovatele 

4. Informace děkana 

5. Podmínky přijímacího řízení do programů DSP na FaF MU pro akademický rok 

2024/2025 

6. Projednání plánu realizace Strategického záměru FaF – Priority pro rok 2024 

7. Různé 

8. Návrh a schválení usnesení 

9. Ukončení zasedání 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Hlasování proběhlo zvednutím ruky prezenčně / v MS Teams 
Výsledek hlasování je v zápise vždy uveden v pořadí Pro – Proti – Zdržel se 
V případě tajného hlasování o osobách Hlasoval pro – Nehlasoval pro 
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Průběh jednání 

 
1. Zahájení zasedání  

Předseda AS FaF MU PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. přivítal přítomné a zahájil řádné 

zasedání Akademického senátu Farmaceutické fakulty Masarykovy univerzity. Konstatoval, že 

senát je usnášeníschopný. Oznámil výsledek opakovaných doplňovacích voleb do studentské 

komory – nepřihlásili se žádní kandidáti. Senát tak dokončí funkční období s 18 členy. 

Informoval o průběhu řádných voleb na nové funkční období – do řádných voleb se přihlásil 

dostatečný počet kandidátů i ve studentské komoře, nový senát tedy zasedne v kompletním 

složení, je i několik náhradníků. Dne 6. 11. 2023 byl vyhlášen nový Volební řád AS FaF MU, 

volby proběhly už podle něj.  

 

2. Schválení programu jednání  

Předseda představil program předložený v pozvánce: 

1. Zahájení zasedání 

2. Schválení programu 

3. Volba zapisovatele 

4. Informace děkana 

5. Podmínky přijímacího řízení do programů DSP na FaF MU pro akademický rok 

2024/2025 

6. Projednání plánu realizace Strategického záměru FaF – Priority pro rok 2024 

7. Různé 

8. Návrh a schválení usnesení 

9. Ukončení zasedání 

 

Otevřel diskusi. Nikdo se nepřihlásil. 

Hlasování: 15 – pro, 0 – proti, 0 – se zdrželi 

 

3. Volba zapisovatele 

Předseda AS FaF navrhl jako zapisovatele sám sebe. Z pléna jiný návrh na zapisovatele 

nepadl. Zapisovatelem byl schválen Dr. Goněc. 

 

Hlasování: 15 – pro, 0 – proti, 1 – se zdržel 
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4. Informace děkana 

Předseda předal slovo panu děkanovi. Pan děkan seznámil senátory s událostmi, které se 

odehrály v době od posledního zasedání: Vedení fakulty se zúčastnilo setkání vedení českých 

a slovenských farmaceutických fakult v Bratislavě. Spolu s prof. Šmejkalem v rámci Global 

Staff Mobility navštívili Larkin University Miami (USA). Výsledkem bylo podepsání memoranda 

o spolupráci mezi rektory naší a Larkinovy univerzity. Cílem spolupráce by měla být výměna 

vyučujících, studentů, pořádání společných seminářů, konferencí, workshopů, spolupráce ve 

výzkumu, příprava společných studijních programů. Studium farmacie v USA je silně 

orientováno do oblasti klinické farmacie. Spolupráce je podporována ze strany naší univerzity, 

pan děkan doufá v hojné výsledky spolupráce. Vedení fakulty se zúčastnilo schůzky 

s vedeném univerzity ohledně hodnocení kvality DSP studia a výzkumu. Jsme úspěšní a 

zlepšujeme se ve všech parametrech. K excelenci chybělo, že bohužel nepřijel ERA chair. Pan 

děkan se zúčastnil kongresu nemocničních lékárníků, kde bylo přes 700 účastníků, kde 

prezentoval zaměření studia v této oblasti. Dále se zúčastnil konferenci o výzkumu a vývoji 

léčiv v Praze, kde prezentoval BioPharmaHub. Byli přítomni zástupci vlády, předních 

výzkumných institucí, i průmyslu. Velký zájem o budoucí spolupráci ve vztahu ke GMP 

prostorám. Pan děkan připomněl zájem firmy Farmakon o spolupráci a vyzval zejména ÚCHL 

k aktivitě ohledně společných projektů. Pan děkan byl jmenován do vládního výboru pro 

strategické investice, skupin pro výrobu a dostupnost léčiv, kde vidí prostor pro možnou 

podporu GMP prostor a BioPharmaHubu. Dále zde vidí prostor pro podporu našeho 

vzdělávání, aby kvalitní absolventi přilákali do Brna velké hráče světového farmaceutického 

průmyslu. Pan děkan představil záměr vytvořit nový studijní obor Průmyslová farmacie. 

Jednalo by se o navazující magisterský studijní program, primárně cílený na bc. absolventy 

chemických oborů. Garantem by byl doc. Franc, který má s průmyslovou farmacií bohaté 

zkušenosti. Kromě poptávky ze strany průmyslu (získány první smlouvy o stážích budoucích 

studentů) doufá pan děkan také ve finanční podporu z dotačních programů. Záměrem bude 

akreditovat obor zároveň s navazujícím magisterským programem kosmetologie.  

Předseda otevřel diskusi, do které se nikdo nepřihlásil.  

 

5. Podmínky přijímacího řízení do programů DSP na FaF MU pro akademický rok 

2024/2025 

Předseda AS FaF Dr. Goněc předal slovo panu proděkanovi Bobáľovi. Pan proděkan 

představil dokument a požádal o dotazy a připomínky. Žádné dotazy nebyly. 

Hlasování: 16 – pro, 0 – proti, 0 – se zdržel 

 



5/6  

6. Projednání plánu realizace Strategického záměru FaF – priority pro rok 2024 

Předseda AS FaF Dr. Goněc předal slovo panu děkanovi. Pan děkan krátce představil 

jednotlivé body záměru, tak jak jsou uvedeny v dokumentu.  

Předseda otevřel diskusi. Mgr. Švestka měl technickou připomínku ohledně formulace věty na 

str. 4.  

Předseda připomněl, že tento dokument neschvalujeme, pouze ho bereme na vědomí, což 

bude součástí usnesení. 

 

7. Různé 

Předseda vznesl dotaz, zda někdo chce projednat otevřený dopis ústavním činitelům, který 

zaslali zástupci pražských uměleckých škol. Nikdo se kladně nevyjádřil. 

Mgr. Lamaczová přednesla zprávu z Ubytovací komise – nová výstavba kolejí, rekonstrukce 

stávajících, spolupráce se soukromými investory – cíl zdvojnásobit ubytovací kapacitu. Rovněž 

bude zavedena preference studentů prvních ročníků. Z výzkumů vyplývá, že ubytování v Brně 

je problém pro řadu uchazečů, kteří proto nakonec nenastoupí ke studiu. 

Doc. Kubová se dotázala, kdo bude považován za studenta prvního ročníku – student, který 

nastupuje do prvního ročníku k prvnímu studiu na MU (tedy i DSP nebo nMSP, pokud přichází 

z jiné školy) 

Mgr. Lamaczová dále uvedla, že by mělo dojít k centralizaci ubytování do třech lokalit. 

Zbývající koleje mají být prodány, na Veveří se zvažují profesorské byty pro zahraniční 

zaměstnance. 

Doc. Gajdziok se ještě doptal na nynější stav – Mgr. Lamaczová: nyní jsou preferováni 

ubytovaní studenti, co už bydlí, dále zahraniční studenti a až v posledním kole studenti prvních 

ročníků. Navíc jsou špatně nastaveny termíny pro ubytování – studenti se d 

Doc. Kollár: jak se problém dotýká naší fakulty – jsou tyto data k dispozici? Nejsou, Mgr. 

Lamaczová se pokusí zjistit statistiku pro naši fakultu. 

Doc. Gajdziok: kdy bude další zasedání AS FaF? Předseda připomněl, že příští bude ustavující 

zasedání nového AS v lednu 2024. 

Dr. Bílik: Končí mandát senátorů FaF v AS MU a budou volby. Předseda upřesnil, že budou 

nejprve doplňovací volby do AS MU do konce funkčního období, tj. do 23. 5. 2024. Důvodem 

je rozdílná délka trvání mandátu senátorů FaF a senátorů ostatních součástí MU způsobená 
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vládními nařízeními během pandemie. Následovat pak budou řádné volby na celé MU pro 

funkční období 2024-2027, pravděpodobně v průběhu března. Doc. Šmejkal navrhl, že by bylo 

vhodné, aby kandidovali stávající členové, protože se v podstatě jedná o dokončení téhož 

funkčního období. Doc. Gajdziok se dotázal na termín doplňovacích voleb. Předseda uvedl, 

že dle informací Dr. Baláže budou vyhlášeny až zaniknou mandáty, tj. až 1.1.2024. Dr. Bílik 

připomněl, že podle jeho informací ze studentské komory proběhne lednové jednání AS MU 

pravděpodobně proběhne bez senátorů za FaF. 

13. Návrh a schválení usnesení  

Předseda AS FaF Dr. Goněc navrhl text usnesení a otevřel diskusi, do níž se nikdo nepřihlásil. 

Návrh usnesení byl předložen v následujícím znění: 

 

Akademický senát Farmaceutické fakulty Masarykovy univerzity: 

1. Schvaluje podmínky přijímacího řízení do programů DSP na FaF MU pro akademický 

rok 2024/2025 v předloženém znění  

2. Projednal a bere na vědomí plán realizace Strategického záměru FaF MU – priority pro 

rok 2024 

Návrh usnesení byl schválen. 

Hlasování: 15 – pro, 0 – proti, 0 – se zdrželi 

 

11. Ukončení zasedání                                       

Předseda AS FaF PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. poděkoval všem členům AS FaF za jejich 

práci pro fakultu v uplynulém funkčním období. Ukončil řádné zasedání Akademického senátu 

Farmaceutické fakulty Masarykovy univerzity a popřál všem krásné prožití vánočních svátků. 

Pan děkan poděkoval všem senátorkám a senátorům za spolupráci a popřál pěkné svátky. 

 

 

 

 

__________________________________ 

PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. 

Předseda AS FaF MU, zapisovatel 
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